
Osadní výbor v Plačkově 

Zápis z 2. zasedání OV Plačkov v roce 2021 

Přítomni: Milan Janďourek, Alena Krejčí, Markéta Franzová, Jana Franzová, Renata Kopecká, 

 Jan Dušek, Jan Mácha 

Omluven: Petr Vašák   

Kdy: 3. června 2021 + další tel. konzultace během celého měsíce 

 

1) Z minulého zápisu: 

✓ Nová OSB deska na nástěnce je osazena. Děkujeme TS. 

✓ Basketbalový koš a jeho osazení  je stále v procesu. Každým dnem by měly být 

práce dokončeny, zatím tomu tak není. Osazení provádí p. Dygrýn. 

✓ Problém s odkloněním pramene (lokalita p. Pipek) se k 11.6. podařilo 

odstranit. 

 

 

2) D2D systém – spuštěn od 12. dubna. V Plačkově funguje bez větších problémů. 

Drobné nedostatky byly na počátku odstraněny. Pro ty, kteří zatím nejsou do systému 

zapojeni a nemají nádoby, je ještě možnost požádat TS o jejich vydání. Určité množství 

je ještě skladem, vydání je zdarma. Po vyčerpání zásob si každý občan bude 

očipované nádoby muset zakoupit sám. Více na stránkách TS, vývěskách atd. 

 

3) Komunikace: Každoroční požadavky na opravy komunikací uvnitř obce stále 

urgujeme. Nicméně situace zůstává stále jen u plánů. 

 

 

4) Revitalizace pláže rybníka: Naskytla se možnost úpravy pláže a rybníka Pařezáče. 

Proběhla schůzka, kde byly vyslechnuty naše přání, požadavky či nápady, jak zde 

prostředí zkulturnit. ( pozvolný vstup do vody, popř. malé zábradlí pro ty starší,  

zpřístupnění větší části břehu ke koupání, srovnání travnaté části, dorovnání dolíků 

tak, aby se pláž lépe sekla a udržovala, převlékárny, stojany na kola atd…..) 

Zpracovává se návrh, dle něj další postup. Musíme reagovat na některé negativní 

reakce občanů ( spíše jednotlivců), že zde opravdu nechceme Aqualand či  oplocený 

rybník, kde se bude platit. Chceme zde stále přírodní rybník ke koupání, jen s ještě 

lepším prostředím kolem a zázemím odpovídající dnešní době. 

Opět zde musíme zmínit problém, který stále trvá. Parkování aut v lese či za zákazem 

vjezdu u dětského hřiště, otáčení aut přímo na pláži a projíždění auty přes hráz 

rybníka. 

Pokud je někdo z nás na místě, snažíme se hříšníky napomenout a poprosit o 

přeparkování – nemusíme zmiňovat, kam nás posílají a jak se chovají.  

 

5) Hřiště TJ Sokol: Kanalizace vedená přes fotbalové hřiště i přeliv z rybníka Pařezáč 

funguje více než 50 let. Po prohlídce kamerou byl zjištěn havarijní stav , který se nyní 

snažíme s městem HU vyřešit. Věc je v jednání. 
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6) Úprava kolem kapličky: U kapličky byla na jaře provedena kompletní výměna rostlin. 

Původní zarostlé betonové květináče byly osázeny  novou květenou. Tato změna byla  

provedena místními dobrovolníky. Nyní ve spolupráci s odborem životního prostředí 

chystáme ještě nové chodníčky kolem kapličky, osazení laviček,  aby  zde vznikla 

klidná zóna, kde si můžete posedět třeba pod lípou. 

7) Nová technika do místní knihovny: Ve spolupráci s Měkis Humpolec , knihovnou 

Plačkov, Humpolec i Pelhřimov a Ministerstvem kultury jsme minulý rok požádali o 

dotaci v programu VISK3. V rámci programu jsme získali kompletní technické 

vybavení k projekci přímo do naší místní knihovny. Vybavení jsme již převzali a nyní 

vše instalujeme a zjišťujeme právní náležitosti, které projekty můžeme realizovat. Moc 

děkujeme všem za podporu. 

 

8) Dětský den:  

Letos jsme vyhlásili samoobslužný dětský den. Celý víkend byl nachystán areál TJ 

Sokol Plačkov i jeho blízké okolí. Hry pro děti, opičí dráha, kreslení – vše kdykoli, 

s kýmkoli, kolikrát jste chtěli – vše bez dozoru. Musíme poděkovat všem za spolupráci. 

Nic se neztratilo, nic se neponičilo a po každým z Vás bylo stanoviště připraveno 

k použití dalším dítkem, takže si všichni mohli dostatečně radovánek užít. Účast do 

150 dětí. 

 

9) Všeobecné informace:  - Ničivý vítr se nevyhnul ani nám a zcela poničil oplocení 

nohejbalového hřiště. Z hráze  rybníka se vytrhly břízy a popadaly na hřiště. Úplně 

zničené jsou i rezervní fotbalové branky, které zde též stály.  

- Proběhla zkouška funkčnosti obecního rozhlasu. 

10)  
Plánované akce:  

červenec 

VATRA  – odpolední program pro děti s opékáním špekáčků a podvečerní    hraní 

kytar pod širým nebem ( předpokládaný termín 24.7.) 

 Fotbalový turnaj Memoriál O.Peterky, + večerní zábava (předpokládaný termín 

31.7.2021) 

Srpen 

Minioslava  795 let od založení obce, (dechovky, country) Termín 21.8. 

Ukončení prázdnin – termín upřesníme 

Turnaj ve stolním tenise – termín upřesníme 

 

 Další schůze: Termín další schůze nebyl určen, dle naléhavosti. 

                                                  

V Plačkově dne 4.7.2021                              

 

                                           Zapsala: Krejčí Alena 

                                           Ověřil: Milan Janďourek, předseda OV Plačkov 


